### Republic of Turkey

# **Directorate of Social Security Organisation Directorate General of Insurance Premium**

## Important announcement about general Health Insurance of Foreign Students

With the amendment made by Law No.6486 in the seventh paragraph of article 60 of Law No.5510;

General health insurance registrations is made in case all Foreign Students who receive education in Turkey make a written request to provincial directorate of social security/ security centre from the date of their first enrolment within three months.

One year of general health insurance is made for students who enrolled for the first time after 29/5/2013 in case, within three months of the first registrations date, they apply with statement of claim and their students certificate that shows the first registration date of the schools they receive education to provincial directorate of social security institution/social security centre where their school is located. Foreign students whose general health insurance is completed has to pay general health insurance Premium based on article 82 of the law and one-third of the Daily earnings lower limit is calculated over the 30-day amount. (45,36 TL per month for the date of 1/7/2014-31/12/2014)

On the other hand, the general health insurance of the foreign students registered in accordance with the laws in force is terminated fort he reasons stated in this laws.

Students who do not make written requests to our institution within three months from the date of their first enrolment to the schools they study in, will not be registered general health insurance during their education.

For this reason it is required that the foreign students who want general health insurance, must submit a written request to our institution within three months following the first enrolment date.

Publicly announced.

#### جمهورية تركيا رئيس مؤسسة التأمين الاجتماعي المديرية العامة لأقساط التأمين

### إعلان هام عن التأمين الصحى العام على الطلاب الأجانب

مع التعديل الذي أدخله القانون رقم 6486 في الفقرة السابعة من المادة 60 من القانون رقم 5510 ؟

يتم إجراء تسجيلات التأمين الصحي العامة في حال كان جميع الطلاب الأجانب الذين يدرسون للحصول على طلب خطي إلى إدارة التأمين الاجتماعي / إدارة الضمان الاجتماعي خلال ثلاثة أشهر من تاريخ التسجيل الأول.

الطلاب الذين يسجلون للمرة الأولى بعد 2013/5/29 ، في غضون ثلاثة أشهر من تاريخ التسجيل الأول ، إذا تقدموا بالتماس وشهادة طالب إلى الإدارة الإقليمية للضمان الاجتماعي في المقاطعة ، يتم إصدار تأمين صحى عام سنوي.

اعتبارًا من تاريخ التسجيل الأول في المدارس التي يدرسونها ، لا يتم تسجيل المواطنين الأجانب الذين لا يقدمون طلبًا كتابيًا خلال ثلاثة أشهر إلى المؤسسة ليصبحوا حاصلين على التأمين الصحي العام مع تأمين صحى عام أثناء تعليمهم.

ولهذا السبب، يجب على أولنك الذين ير غبون في الحصول على تأمين صحي عام من الطلاب الأجانب تقديم طلب مكتوب إلى المؤسسة كتابياً في غضون ثلاثة أشهر بعد تاريخ التسجيل الأول.